
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 7. juni 2022 kl. 19.00 
 
Svend Aage Johanesson udeblevet uden afbud. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. maj 2022 blev godkendt. 
 
1. 
Konstituering. Niels Juul indstiller til, at hver især fortsætter på den samme udvalgsposter som hidtil. 
2. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Der mangler græstrimning rundt ved vejskiltene.  
 
3. 
Bentes bunke. De forslag, der blev fremlagt til generalforsamlingen blev drøftet. Bestyrelsen vil ikke bruge 
ressourcer på at opmåle vores arealer og på, hvor meget tid der bruges på græsklipning, hækklipning mv. Det 
blev aftalt at debattere evt. udarbejdelse af plejeplan på næste bestyrelsesmøde. Bestyrelsen besluttede, at der 
heller ikke fremover vil blive tilbudt forplejning til generalforsamlingen. En henvendelse fra Fællesrådet 
vedr. Bavnehøjen blev fremlagt. Nogle beboerhenvendelser blev behandlet og vil blive besvaret.  
 
4. 
Orientering fra formanden. En beboer har foreslået, at en gammel sti, der ikke har været benyttet i over 30 år 
genetableres. Bestyrelsen er ikke indstillet på genetableringen. 
 
5. 
Orientering fra kasserer. Stefan undersøger muligt bankskifte. Stefan kontakter VISMA vedr. en fejl i 
skat/lønindberetning. 
 
6. 
Orientering fra hjemmeside. Søren tilretter hjemmesiden og opretter facebook-profil. 
 
7.  
Orientering fra generalforsamling og medlemsdatabase. Svend Aage udeblevet. 
 
8. 
Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. På sommerens områdevandring skal der ses på asfalt- og 
flisebelægninger. 
 
 9. 
Orientering fra næstformand, region og kommune. En indlejet vikar har forvoldt en skade på et el-skab. Lars 
er i dialog med ”BedsteService”, som, via deres forsikringsselskab, skal betale for udbedring af skaden. Lars 
og Bente optimerer generalforsamlingsindkaldelsen. 
 
10. 
Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting. 
 
11. 
Orientering fra den grønne drift. Bestyrelsen har drøftet, om vi skal bruge lovlige sprøjtemidler til at holde 
græsset væk rundt om træerne? Det blev besluttet, at vi ikke bruger sprøjtemidler, da vi bor ovenpå store 
drikkevandsreserver. Mogens foreslog en pænere løsning end de nuværende plantekasser, til at beskytte 
træernes stammer ved græsklipning. Denne implementeres i nær fremtid.   
 
12. 
Eventuelt.  Områdevandring blev aftalt til lørdag, d. 13. august kl. 9.00. Mødested hos Niels. 
Bestyrelsesmøder i efteråret blev aftalt til: 13. september, 11. oktober, 1. november og 6. december. 
 
Referent: Bente Jensen 


